
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Referat fra miljøtilsyn     

Virksomhedens navn Miss Bagel ApS 

Virksomhedens adresse Aa.Louis-Hansens Alle 2 

CVR 25918371 

Listepunkt E56 

Virksomhedstype Engrosbageri 

Baggrund for tilsynet Rutine 

Dato for tilsynet 19. januar 2017 

Der er ført tilsyn med: Alle virksomhedens aktiviteter 

Ny jordforurening? Nej 

Nye påbud, forbud eller 

indskærpelser? 

Nej 

Konklusion på virksomhe-

dens seneste indberetnin-

ger om egenkontrol 

Ikke aktuelt 

Gav seneste indberetninger 

om egenkontrol anledning 

til nye påbud, forbud eller 

indskærpelser? 

Ikke aktuelt 

Helsingør kommune var på miljøtilsyn på din virksomhed i dag. Dette brev er et 

referat og en opfølgning. 

 

Formålet med tilsynet var at se, at virksomheden er indrettet og drevet i overens-

stemmelse med jeres spildevandstilladelse og miljøbeskyttelsesloven generelt. 

 

Nyt siden sidst 

Siden sidste tilsyn har I udvidet virksomheden med en tilbygning. 

 

Affald 

Miss Bagel ApS 
Att.: Lone Kok 

Center for By Land og Vand 

Natur og Miljø 
Prøvestensvej 52 

3000 Helsingør 
 

Cvr nr. 64 50 20 18 
Dato 19.01.2017 

Sagsnr. 17/512 
 

Sagsbehandler 
Malene Kamstrup 

Ingeniør 
Tlf. 49 28 24 54 

mka55@helsingor.dk 
www.helsingor.dk 

  



 

 

SIDE 2 

Helsingør Kommune 

Du fortalte, HCS A/S henter al jeres affald for tiden. I sorterer det i  

 pap og papirsække i en container samt pap, som I presser til baller  

 plastfolie som I presser til baller   

 blandet brændbart  

 batterier, som HCS A/S henter, når de alligevel henter andet affald. 

 elektronikaffald, som I afleverer til Skibstrup Affaldscenter. 

 

Da vi så på jeres affald var der dog plast i containeren til pap, pap i containeren til 

brændbart, elektronik i containeren til brændbart og en container med konserves-

dåser, der ikke var vaskede. Vi aftalte derfor, at I får rettet op på dette. 

 

I har en fedtudskiller, der renser jeres spildevand for fedt. I fortalte at I har en fast 

aftale med Kathøj Kloakservice, det tømmer fedtudskilleren to – fire gange om 

året. Det er dog lang tid siden de har været her sidst, da I har placeret en kølecon-

tainer oven på udskilleren. Det er planen, at containeren er væk om maksimalt en 

måned. 

 

I havde en stak med paller stående udendørs ved affaldet. Du fortalte, at det var 

paller, som I ikke selv vil bruge. Enten fordi de er blevet snavsede eller er engangs-

paller. Jeg fortalte, at der findes virksomheder, der tager imod paller. Det er fx 

Øsdal i Hvidovre, Provipal i Kolding eller DTE i Avedøre. Husk at brugt emballage af 

træ ikke må skaffes bort som brændbart affald. 

 

Under trappen/svalegangen stod en kasse med elektronikaffald. Du fortalte, at det 

er jeres lejers affald. Jeg har derfor henvendt mig til ham i dag. 

 

Vi snakkede om madaffald. Måske kunne det give mening for jer at sortere madaf-

fald fra det brændbare affald. HCS A/S tilbyder sine kunder at hente madaffald, så I 

kan tage en snak med ham om priser, afhentning, beholder, mm.  Generelt er det 

sådan, at jo mere I sorterer affaldet, jo bedre kan det nyttiggøres og jo mindre 

koster det at komme af med det. 

 

Vi lægger denne tilsynsrapport på www.dma.mst.dk, hvor alle kan se den. Hvis I 

har spørgsmål eller kommentarer til dette, så kom venligst med dem inden den 6. 

februar 2017.  

 

 

Med venlig hilsen 

 
Malene Kamstrup 

Ingeniør 

http://www.dma.mst.dk/

